
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Πλημμύρισαν οι σήραγγες διέλευσης αμαξοστοιχιών στα Τέμπη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σοβαρά προβλήματα προκλήθηκαν στο σιδηροδρομικό δίκτυο το απόγευμα της Κυριακής 
(1/12), εξαιτίας των ακραίων καιρικών φαινόμενων (κακοκαιρία Bora). Συγκεκριμένα, 
διεκόπησαν, λόγω της καταρρακτώδους βροχής που παρέσυρε φερτά υλικά στις 
σήραγγες των Τεμπών, τα δρομολόγια στη γραμμή Λάρισα - Κατερίνη. Τόσο το ρεύμα 
ανόδου όσο και το ρεύμα καθόδου των σηράγγων πλημμύρισε με συνέπεια να μην είναι 
εφικτή η διέλευση των τρένων. Το δε επιβατικό κοινό μετακινήθηκε με λεωφορεία, τα 
οποία υποκατέστησαν τα δρομολόγια των τρένων στο τμήμα Λάρισα – Θεσσαλονίκη - 
Λάρισα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε ποια είναι τα ακριβή αίτια, εξαιτίας των οποίων 
διεκόπη η διέλευση των αμαξοστοιχιών, μέσω των σηράγγων των Τεμπών, και σε ποιες 
ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να μην επαναληφθούν ανάλογα περιστατικά, ώστε 
να διασφαλίζεται η απρόσκοπτη διέλευση, δια αυτών, ακόμη και σε ακραία καιρικά 
φαινόμενα; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2309

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/12/2024




